





建造業安全峰會2022 CONSTRUCTION SAFETY SUMMIT 2022

Safety Charler 安全約章

This Charter manifests the commitment of the construction industry to the continuous development of site safety culture, bearing the vision of "zero accidents". 此約章展現建造業持份者本著「工地零意外」的願景,對持續發展工地安全文化的承諾。

Build the site safety culture of "caring community" through collaboration, and promote the spirit of "caring for all"

攜手共建「關懷社群」的工地安全文化,推廣「以心為心,顧己及人」的精神

Prioritize construction safety as a primary consideration, and integrate it into the whole project life cycle from planning, design, construction, operation to decommissioning

以施工安全為基本考慮,並融入整個項目的周期當中,貫通規劃、設計、施工、運作以至拆卸各個環節

Promote best practices of site safety and proactive use of technology, including adoption of Smart Site for Safety System, for continuous improvement in safety

大力推廣工地安全的良好作業及積極使用科技,包括採用安全智慧工地系統,以持續提升安全表現

Work together to enhance communication, provide a safe working environment and targeted safety training for all stakeholders

攜手加強溝通,提供安全的工作環境及針對性安全訓練予所有持份者